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Valtuustoaloite: Hyvinvointialueen valtuuston kokouksien toimivuuden parantaminen 

Pohjois-Savon hyvinvointialue on ollut toiminnassa kohta kolme vuotta ja monellakin 
tavalla uuden organisaation toiminta on hakenut paikkaansa. Tämä koskee myös 
luottamushenkilöhallintoa. Kuluvan toimintavuoden aikana on ollut käynnissä työ jonka 
tehtävä oli tarkastella toimielinjärjestelmän uudistamista. Tässä työssä jäi huomiotta 
pieneltä tuntuva asia mutta joka on vaivannut käytännössä jokaista aluevaltuuston 
kokousta. Valtuutetuilla on ollut kiire toisiin kokouksiin tai tehtäviin. Tämä on aiheuttanut 
jatkuvan keskustelun valtuustossa käytettävien puheenvuorojen pituuksista, asioitten 
käsittelyjärjestyksestä ja kysymyksiä siitä milloin syödään lounasta vai syödäänkö 
ollenkaan. Keskeisenä syynä tähän on ollut, että kokouspäiväksi valittu maanantai on 
poliittisissa luottamustehtävissä toimiville vilkkain päivä viikossa. 

Tämä tilanne ei tule muuttumaan tulevalla valtuustokaudella jos asialle ei konkreettisesti 
tehdä mitään. Hyvinvointialueen erityisesti suorilla vaaleilla valittavan valtuuston on 
saatava arvoisensa kokousajankohta, jossa valtuutetut voivat rauhassa keskittyä ja 
perehtyä asioihin ja päättää niistä. Esitämmekin, että aluehallitus ja valtuuston 
puheenjohtajisto varaavat itselleen arviointiajan jossa he käyvät läpi olemassa olevan 
tilanteen ja tekevät konkreettiset muutosesitykset, joilla tilannetta aiotaan parantaa 
hyvinvointialueen parhaaksi. Tässä tarkastelussa on ensisijaisesti hyvinvointialueen 
valtuusto mutta muutkin toimielimet voivat tulla kyseeseen. 
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